
Interpelacja Nr 132 
z dn. 17 października 2016 r. 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 
jednostki pomocniczej Dzielnicy Praga-Południe m.st. Warszawy 

w sprawie kontroli nowych nasadzeń po wycince drzew 

              
       Pan 

Tomasz Kucharski 
Burmistrz Dzielnicy  
Praga-Południe m.st. Warszawy 

   

 

 

Szanowny Panie Burmistrzu ! 

Zwracamy się o udostępnienie nam przez Wydział Środowiska informacji z kontroli 

nowych nasadzeń zaleconych w decyzjach o usunięciu drzew na terenie Kamionka. 

W szczególności interesują nas nasadzenia, których termin minął w 2015 oraz w 2016 

roku.  

Naszą intencją jest zorientowanie się w jakim stopniu adresaci decyzji rzeczywiście 

wywiązują się z ich warunków, a także jaki wpływ na to ma Wydział Środowiska. Czy 

zdarzyły się uchybienia w tym względzie ze strony podmiotów występujących o 

usunięcie drzew, a także czy i jakie konsekwencje zostały w takich przypadkach 

wyciągnięte. 

 

Z wyrazami szacunku  
  
Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

   


